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Het bestuur bestond in het seizoen 2022 /2023 uit onderstaande bestuursleden:  

• Olaf Melsen, voorzitter  

• Ronald van Eeken, penningmeester  

• Ine de Groot, vice-voorzitter en volleybalfacilitering 

• Anke van de Rijt, Technische zaken  

• Jesse Jaspers, Facilitair, Sponsering & ICT  

• Demi Gobes, Marketing & Communicatie  

• Willem-Jan Zanders, wedstrijdsecretaris 

• Ingrid Plug-Westerveld, secretaris 

 

Op 1 juli 2022 hadden we 261 leden, waarvan     

o   103 senioren  

o  37 B- en C-jeugdleden   

o  34 D-, E- en F-jeugdleden   

o  33 mini’s 

o  14 recreanten   

  

Per 1 juni 2023 hadden we 288 leden: 

o 103 senioren 

o 33 B- en C-jeugdleden 

o 49 D-, E- en F-jeugdleden 

o 48 mini’s 

o 27 recreanten 

 

Algemeen 

In seizoen 2022/2023 konden we weer van start zonder last te hebben van alle beperkingen 

vanwege de coronamaatregelen. De vereniging heeft hier gelukkig ook geen ledenverlies 

aan overgehouden. Integendeel, Saturnus/Hendriks Coppelmans behoort tot de weinige 

volleybalverenigingen die een ledengroei laat zien. We hebben ook een bewuste keus 

gemaakt om in te zetten op meerdere fronten, met sportaanbod voor alle leeftijden. Naast 

leden die deelnemen aan de Nevobo competitie hebben we een groeiend aantal leden die 

kiezen voor andere vormen van sportparticipatie. Voor de allerjongsten bieden we 

Guppygym en de Saturnus Speeltuin en voor de ouderen is een mogelijkheid om als recreant 

lid te worden, met Start to Volley hebben we inmiddels laten zien ook daar in een behoefte 

te voorzien. Verder is de winteravondcompetitie (WAV) een begrip in de hele regio die al 

heel veel jaren zijn succes heeft bewezen. 

 

Met de wetenschap dat we het goed doen als vereniging is het ook nog leuker dat we in 

2023 ons 60-jarig jubileum mogen vieren. We hebben ervoor gekozen om elke maand een 

jubileumactiviteit te organiseren waar ook grote belangstelling voor is. Met de grote 

opkomst bij deze activiteiten zien we dat we ook echt een vereniging zijn met een sterke 

sociale binding met onze leden.  

 

 

Jaarverslag Volleybalvereniging 

Saturnus/Hendriks Coppelmans  

Seizoen 2022/2023 
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Hieronder wordt per sectie verslag gedaan van de activiteiten van het afgelopen jaar.    

 

Technische zaken 

De sectie wedstrijdwezen was binnen het seizoen 2022/2023 als volgt samengesteld:  

 

Wedstrijdsecretaris: Willem-Jan Zanders 

 

Technische Commissie 

• Voorzitter: Anke van de Rijt  

• Afdeling heren: Appie Douma, Jeroen Egelmeers en Tom Schoonderbeek  

• Afdeling dames: Margreet van Gelder, Loes Boley, Mirian van Lanen en Evi Wolfs  

• Afdeling recreanten en Start-to-volley: Bas Muselaers en Mirjan van Lanen  

• Afdeling jeugd: Lette van den Heuvel, Veerle van den Heuvel, Nila van den Heuvel, 

Greetje Kleine en Lotte Kouwenberg  

• Afdeling mini’s: Veerle van den Heuvel 

 

Teams    

We zijn het seizoen gestart met 6 damesteams, 3 herenteams en 5 jeugdteams. Aan het 

begin van het seizoen participeerden 6 teams in de minicompetitie. Daarnaast werd er 

wekelijks aanbod verzorgd voor onze jongste leden met Guppy-gym en de Saturnus 

Speeltuin. Het aantal mini-spelers is in het afgelopen seizoen gegroeid tot 50 spelers. In de 

jeugdafdeling zijn we een samenwerking met Skunk aangegaan, waarbij we inzetten op 

jongensvolleybal. Dit biedt jongens de kans om binnen de regio met elkaar te blijven spelen. 

In de komende jaren willen we deze samenwerking verder onderzoeken om herenvolleybal 

in de regio te stimuleren. Door het grote aantal nieuwe aanmeldingen hebben we bij de 

heren een extra trainingsgroep kunnen opzetten.  

  

Dit seizoen hebben we veel trainers kunnen behouden voor de vereniging. Enkele assistent-

trainers zijn nu zelfstandig aan de slag gegaan als trainers. Voor een paar trainers die onze 

vereniging hadden verlaten, hebben we opvolging gevonden, die we inzetten voor Dames 1, 

Dames 5 en voor de mini’s.  

  

Dit seizoen hebben we meerdere kampioenen kunnen huldigen. Mini's 5.1 in de eerste helft, 

en in de tweede helft 4.1 en 5.1. Bij de jeugd zijn MC1, MB en JB kampioen geworden en bij 

de senioren heeft Dames 7 het kampioenschap behaald. Dames 1 heeft deelgenomen aan de 

PD-wedstrijden, maar slaagde er helaas niet in om een plek te veroveren in de derde 

divisie.  

  

Verder hebben we na vele jaren weer deelgenomen aan het NJOK met een mooi resultaat, 

waarbij het meisjes C-team de laatste ronde heeft bereikt. We streven ernaar om meer te 

investeren in dit soort activiteiten.  

  

Het aantal recreanten is aanzienlijk gegroeid en zij hebben voor het eerst deelgenomen aan 

de winteravondcompetitie onder de naam van Saturnus.  

 

Trainingen  

Alle teams trainen 2 keer per week gedurende 1,5 uur, met uitzondering van Dames 2, 

Heren 3 en de recreanten, die 1 keer per week 1,5 uur trainen.  

Vanwege het groot aantal teams trainen we op verschillende locaties. We hebben gebruik 

gemaakt van het Udens College, waar we op verschillende avonden de beschikking hadden 

over 3 velden. Ons streven is om elk team minstens één keer per week in MuzeRijk te laten 

trainen.  



                                       3                         Jaarverslag Saturnus/HC 2022/2023 
 

Tussen december en februari moesten we uitwijken naar Zaal Zoggel en Melle vanwege het 

zaalgebruik door Hockey Club Uden. 

 

Beachvolleybal  

Er is ook dit seizoen weer veelvuldig gebruik gemaakt van de beachvelden. We zien wel een 

verschuiving hoe de velden worden gebruikt. Zo is er een interne (mix)competitie 

georganiseerd waar veel teams aan hebben deelgenomen. Dit heeft mogelijk geleid tot een 

afname in belangstelling voor beachtraining. Ook zien we een toename in verhuur aan 

externe partijen. 

 

We gaan ons nog beraden hoe we de beachvelden in de komende jaren het best in kunnen 

zetten. 

 

Er wordt veelvuldig gebruik gemaakt van de beachvelden. Onderzocht zal gaan worden hoe 

de beachvelden nog efficiënter ingezet kunnen worden zodat meer inkomsten kunnen 

worden gegenereerd. 

Afgelopen jaar is er flink geïnvesteerd in materialen, onder andere in nieuwe ballen en 

netten. Daarnaast is het zand gereinigd en zijn de beachvelden aangevuld met zand.  

 

Volleybalfacilitering 

Onder volleybalfacilitering behoort de algehele organisatie die nodig is om het volleybal 

mogelijk te maken. Te denken valt daarbij onder andere aan: 

• Marialen 

• Zaalwacht 

• Scheidsrechters 

• Tellers  

• Huur zalen 

• Kleding 

Afgelopen jaar hebben veel leden zich aangemeld om mee te helpen met deze taken.  

 

Materiaal 

Zo is dit seizoen een groep samengesteld die verantwoordelijk is voor onderhoud en 

vernieuwing van de materialen. 

 

Zaalwacht 

In seizoen 2022/2023 hebben we een zaalwachtgroep, bestaande uit 4 leden. Zij dragen 

zorg voor de organisatie in de zaal tijdens de wedstrijddagen.  

 

Scheidsrechters en tellers 

Omdat het altijd een uitdaging is om over voldoende scheidsrechters en tellers te 

beschikken, is ervoor gekozen om dit als onderdeel van de teamtaken op te nemen. In het 

algemeen blijkt dit goed te functioneren. 

 

Huur zalen 

Vanaf april is de zaalhuur overgenomen door een van de leden. Er is een goed contact met 

de gemeente. Bij het Udens College wordt nu ook met een reserveringssysteem gewerkt. Dit 

is overzichtelijker. Voor MuzeRijk dient, in tegenstelling tot voor de andere zalen (Udens 

College, Stigt, Germenzeel en Hoenderbosch) nog wel apart zaalhuur aangevraagd te 

worden.  

 

Kleding 

Er is sinds september 2022 een kleding werkgroep die het beheer voert over de 

trainingspakken en (nieuwe) leden helpt met het verkrijgen van het wedstrijdtenue. 
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Facilitair 

Waar we in seizoen 2021/2022 nog te maken hadden met coronaperikelen, hadden we 

afgelopen seizoen eindelijk weer een “normaal” jaar. Dit was ook direct merkbaar aan de 

bijdrage uit de omzet van MuzeRijk op de dagen waarop Saturnus bardienst draait. 

Natuurlijk hebben de festiviteiten ten behoeve van het jubileumjaar daar ook aan 

bijgedragen. 

 

De afgelopen jaren hebben we meerdere keren onze zorgen geuit over de invulling van de 

bardienst. Gelukkig kunnen we nu zeggen dat dat afgelopen seizoen goed is gegaan. Michel 

en Marcel –inmiddels voor de meesten wel bekende gezichten– draaien samen veel 

bardiensten. Daarnaast is het fijn om te zien dat men altijd nog bijspringt waar nodig! Het 

gevolg daarvan is echter wel dat de kosten van de bardiensten zijn gestegen, simpelweg 

omdat er vaker “betaalde” (lees: vrijwilligersvergoeding) barmedewerkers worden ingezet. 

De zaterdagbardiensten blijven bestaan als teamtaak, om de kosten te drukken. Bovendien 

vinden we het belangrijk dat de teams betrokken blijven bij de bardiensten. 

 

Vorig seizoen hebben we weer regelmatig van een menuutje kunnen genieten op 

zaterdagavond. Een speciale dank hiervoor aan Sanne van Hout, die als “vaste kok” 

regelmatig iets lekkers op tafel zet. Omdat het lastig is om elke zaterdag een menuutje klaar 

te maken, zijn we nog altijd op zoek naar uitbreiding van het keukenteam.  

Aan het begin van 2023 heeft MuzeRijk ook een nieuwe kassa geïntroduceerd. Wij zijn 

betrokken geweest bij de inrichting hiervan. Er is destijds bewust gekozen voor een cashloze 

kassa, om een aantal redenen. Ten eerste wordt erbij zowel MuzeRijk als Saturnus veel 

gewerkt met vrijwilligers. Hierdoor is het moeilijk om controle uit te oefenen. Daarnaast 

staan medewerkers ’s avonds regelmatig alleen achter de bar. Door geen contant geld meer 

in de kassa te hebben, geeft dit een groter gevoel van veiligheid. Ook kostte het voor de 

vrijwilliger(s) van MuzeRijk enorm veel tijd om de kassa te beheren. 

 

De komende maanden/jaren staat (stapsgewijs) een verbouwing van MuzeRijk in het 

vooruitzicht. In de eerste stap zal de keuken vernieuwd worden. Deze wordt bovendien 

uitgebreid; het kantoortje van BrabantZorg komt daardoor te vervallen. Daarnaast zullen de 

vergaderruimtes Luit/Klarinet flexibel inzetbaar gemaakt worden, door middel van schuifbare 

wanden. Er zijn nog meer plannen, maar deze liggen wat verder in het vooruitzicht. Zodra 

hier meer duidelijk over wordt, zullen we jullie daar uiteraard over berichten. 

 

Net als voorgaande jaren is aanvulling in de sectie Facilitair gewenst. De verwachting is dat 

er de komende maanden/jaren wat zaken zullen veranderen op facilitair gebied, alle ideeën 

zijn daarin welkom. Neem dus vooral contact op met Jesse, wanneer je hier interesse in 

hebt. Hopelijk gaan we weer een succesvol en bovendien gezellig seizoen tegemoet! \ 

 

Marketing & Communicatie 

Nieuwsbrief  

Dit seizoen is er maandelijks een nieuwsbrief uitgekomen. Zo zijn er in de maanden 

augustus, september, oktober, november, december, januari, februari, maart, april en mei 

nieuwsbrieven verschenen. De nieuwsbrieven bevatten vanaf januari een jubileumrubriek 

waarbij werd teruggekeken naar gebeurtenissen in het verleden en ervaringen van oudere 

leden. De nieuwsbrief is inmiddels ook in te lezen via onze website en zal waar mogelijk 

gedeeld worden via onze sociale mediakanalen.  

  

Krant  

Er verschenen dit seizoen drie eigen nieuwsberichten en één nieuwsbericht over het 

samenwerkingsproject Guppiegym in de krant.  
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Alle artikelen waren gerelateerd aan het jubileumjaar. Eén van deze artikelen was een groot 

stuk in het Brabants Dagblad over het jubileum van Saturnus. Verder ontbrak relevant 

nieuws voor in de krant. Dit komt mede doordat de competitie dit seizoen door corona 

anders verliep waardoor er voor spek en bonen gespeeld werd. Er werden ook geen 

kampioenen erkend. Hier werden dan ook geen nieuwsberichten aan besteedt.  

  

Website  

De website is ge-updatet. De agenda is gesynchroniseerd met de Nevobo-agenda, er is een 

zoekfunctie, de nieuwsbrief kan via de website worden bekeken en er bestaat een 

evenementenpagina. Op die evenementenpagina kunnen leden zich gemakkelijk inschrijven 

voor aankomende activiteiten en kunnen zij ons gemakkelijk op sociale media vinden. Een 

hele positieve en gebruiksvriendelijke upgrade. Deze aanpassingen zijn extern door ICT-

experts uitgevoerd en daar is ook geld naar uit gegaan. Ook is er een speciale 

jubileumpagina opgezet, waar de aanmeldingen voor de jubileumactiviteiten konden 

plaatsvinden. 

  

Social media  

De sociale mediakanalen zijn erg goed gebruikt. Tijdens het seizoen is er veel (bij 

sportactiviteiten wekelijks) iets gepost zodat de leden up-to-date bleven. Zo werden er 

wedstrijdschema’s, foto’s/video’s van activiteiten en teams gepost. Wel blijkt dat er steeds 

minder leden actief zijn op Facebook. Er vindt dan ook een grote verschuiving naar 

Instagram plaats en de volgers blijven daar toenemen. Deze app biedt technisch meer 

mogelijkheden dan Facebook. Om deze redenen wordt hier ook meer gepost dan op andere 

kanalen.   

  

Verdere communicatie  

Er zijn nog steeds groeps-Whatsapps voor informatie die snel bij betrokkenen moet komen. 

Er is één groeps-WhatsApp voor senioren en één voor jeugd en mini’s waarin elk team 

vertegenwoordigd wordt door de teamcoördinator. Hier wordt veel gebruik van gemaakt en 

dit blijkt ook succesvol.  

 

De e-mailadressen van onze organisatie zijn veranderd en ondergebracht bij outlook wegens 

de technische en uitvoerende problemen met de oude mailhost. Deze mailadressen zijn ook 

aangepast op de website te vinden.  

  

Evenementen en acties  

In september hebben wij het seizoen weer geopend met een presentatiedag, waarbij de 

Mizuno Test & Feel tour aanwezig was. Later op de avond hebben wij onder genot van een 

drankje en een hapje het seizoen ingeluid met een feest. In december vond de tweede editie 

van de pubquiz plaats. Wegens technische problemen, ging het evenement wat later van 

start. Toch was deze editie wederom een groot succes, met ruim 150 deelnemers. Ook 

hadden we een Sinterklaasactie waarbij iedereen hun schoen mocht zetten met een prijs 

voor de mooiste schoen. 

 

Eind 2022 is er een jubileumcommissie opgezet ter ere van het 60-jarige jubileum van 

Saturnus, welke vanaf januari 2023 uitgebreid gevierd zou worden. De commissie bestaat 

uit veel vrijwilligers uit verschillende takken. Daar is overeengekomen dat er elke maand 

een activiteit op het programma stond voor één of meerdere doelgroepen van de vereniging. 

In januari hebben wij het jubileumjaar geopend met een chique Casino avond, waarbij ook 

meteen de nieuwjaarsreceptie centraal stond. Het was super geregeld met echte 

casinotafels, spellen en aankleding. In februari hebben we een après-ski feest gehad. In 

maart kwam top-international Myrthe Schoot een volleybalclinic geven aan de jeugd en 

senioren. Ook vond een riktoernooi plaats voor de oudere generatie van de club.  
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In april was het eindfeest met de eerste editie van de minidisco. In mei gingen de mini’s en 

de jeugd naar Toverland, waarvoor de club van honderd ook een financiële bijdrage heeft 

geleverd. In juni sloten wij het seizoen af met Saturnus Beach op de markt, waarbij heel 

Uden en omgeving kon genieten van het beachvolleybal en een knallend feest in de avond 

bij aangesloten horeca. Dit evenement is goed ontvangen bij de omgeving en heeft de 

volleybalsport weer op de kaart gezet. 

 

Ook hebben we weer meegedaan met verschillende acties. Zo hebben we weer meegedaan 

met de Rabo Club Support waar we € 585,72 hebben opgehaald ter besteding aan de 

activiteiten ter ere van het 60-jarige jubileum. Na het succes van vorig jaar, hebben we 

wederom ieder lid gevraagd om loten te verkopen via een nieuwe verkooptechniek: een 

digitale link. Op deze manier was het toegankelijk en makkelijk om loten te verkopen. Dit 

heeft tot grote successen geleid en heeft € 1.978,44 binnengebracht.  

  

Overig  

Er is een nieuw wedstrijdshirt voor de mini’s ontworpen en aangeschaft. Het nieuwe 

wedstrijdshirt komt qua basiskleuren overeen met het recent aangeschafte wedstrijdshirt 

voor de jeugd en de senioren. Op deze manier wordt de eenheid binnen de vereniging 

bevordert en voelen de mini’s zich meer betrokken bij de rest van de vereniging. Deze shirts 

zijn volledig gesponsord door twee betrokken ouders met hun bedrijven: AETC en Staedvast. 

Ook de club van honderd heeft een prominente plek op het shirt gekregen. 

Ook is de Saturnus Hoodie in het leven geroepen. Onze vrijwilligers konden deze hoodie als 

dank voor hun inzet bestellen en leden konden deze hoodie voor een symbolische prijs van 

€10,- kopen. Deze hoodies hebben we te danken aan Stichting Saturnus, die de hoodies 

hebben gesponsord, en op deze manier een blijvend aandenken ter ere van het jubileum 

wilden bekostigen. Er zijn ongeveer 200 hoodies besteld.  

 


